
Protokół nr 1/2018 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola 

6 grudnia 2018 r. 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zostało zwołane przez przewodniczącą 

Komisji radna Jolantę Kawecką po sesji w dniu 6 grudnia 2018 r. i odbyło się w ratuszu w sali 

312 i trwało od godz. 14.20 do godz. 14.45.  

Posiedzeniu przewodniczyła radna Jolanta Kawecka przewodnicząca Komisji.  

W chwili stwierdzania prawomocności posiedzenia Komisji uczestniczyło w nim 

4 radnych członków Komisji (radni: Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Michał Nowak  

i Edward Odelga). W trakcie trwania posiedzenia Komisji dołączyła radna Alicja Wiśniewska. 

Listę obecności radnych członków załącza się do protokołu. 

 

Radna Jolanta Kawecka przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformowała 

członków Komisji, że do Rady Miasta Opola wpłynęły cztery skargi, które zgodnie z dekretacja 

przewodniczącego Rady Miasta Opola trafiły pod obrady Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

 

1. Skarga OR.I.1510.30.2018 na dyrektora Miejskiego Zarządu Dróg w Opolu. 

2. Skarga OR.I.1510.31.2018 na Prezydenta Miasta Opola. 

3. Skarga OR.I.1510.32.2018 na bezczynność Prezydenta Miasta Opola. 

4. Skarga OR.I.1510.34.2018 na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie  

w Opolu. 

 

Przewodnicząca Komisji radna Jolanta Kawecka przedstawiła zakresy przedmiotowe 

skarg oraz na podstawie §70 ust. 1 Statutu Miasta Opola wyznaczyła radnych do zbadania 

zasadności skargi: 

 

- radnego Waldemara Matuszka do zbadania skargi OR.I. 1510.30.2018 na dyrektora 

Miejskiego Zarządu Dróg w Opolu; 

 

- radną Alicję Wiśniewską do zbadania skargi OR.I. 1510.32.2018 na bezczynność 

Prezydenta Miasta Opola; 

 

- swoją osobę do zbadania skargę OR.I.1510.31.2018 na Prezydenta Miasta Opola oraz 

skargę OR.I.1510.34.2018 na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie  

w Opolu. 

 

Równocześnie radna Jolanta Kawecka przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformowała, że wyjaśnienia przedłożone przez podmioty, których skargi dotyczą zostaną 

niezwłocznie przekazane radnym badającym przez Biuro Rady Miasta droga mailową. 

 

Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

       

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

           Radna Jolanta Kawecka 
 

Protokołowała 

Ewa Statkiewicz 

naczelnik Biura Rady Miasta 


